
 

 

 

 

 

 

 

 

 

1.  Nyt siden sidst 
Mikael og Lise har været til distriktrådsmøde i Åbenrå. Her var der bl.a. oplæg fra SEGES vedr. CHR-

register.  

2. Økonomi-Budget 
El-aflæsning - Vi vil indføre månedlig aflæsning af målerne. 
Kontingenter/medlemmer/facilitetsafgift. - Mikael laver et oplæg til et budget, med div. 

Bilag. Så vi kan få et overblik over klubbens økonomi. 

3.  Kommende aktiviteter 
Klubmesterskab/Fest - Der er åben for tilmelding til klubmesterskabet. Ift. springdelen, så er 

Flemming på sagen mht. banebygger og springdommer. 

Opslag til festen er på vej og vi har bedt unge-udvalget om hjælp til at lave lidt aktivitet under 

festen. 

Udendørs baner - Kasper, Mikael og Flemming er i gang med planlægning. Der kommer Sold 

efter påske. De arbejder på at leje maskiner så vi på samme dag kan på jævnet vores springbane, 

der ligeledes trænger kraftigt til en kærlig hånd. 

Landsstævne - Vi har anmodet sportsudvalget om et status-møde 

Arbejdsdag - Da det som regel er svært at samle et hold til arbejdsdag, forud for vores 

landsstævne, gør vi et alternativt forsøg på at få løst diverse opgaver. Vi holder derfor ikke en 

arbejdsdag, men laver en opgaveliste man kan skrive sig på i små hold og gøre tingene den dag man 

har bedst tid. 

4. Klubbens udvikling  
Vi agter at invitere en konsulent fra DRF til at komme og hjælpe os rigtigt i gang. Der er mange 

ting vi skal have sat i system og vi ser frem til at dykke ned i projektet. Èn ting ad gangen og 

økonomien først. 

5. Klubtøj 
Sidste år fik vi nogle rigtig fine tilbud på tøj med logo. Disse har vi gravet frem og støvet af. -Det 

ville være rigtig fint, hvis vi kan få noget fint tøj til vores medlemmer. 

6.  EVT. 
Der var ingen der havde noget hertil. 

 

Bestyrelsesmøde 

Den 03.04.23 
Deltager: Emilie, Mikael, Lise, Anita, Flemming, Kasper 

Afbud: Caroline 

 


